
Referat fra afdelingsmøde d. 1-2-17, Afd. 725-0 

Fremmødte: Bestyrelsen og 13 beboer ud af 44 husstande. 

Referat:  

1. Valg af dirigent: Inge- Marie. 
 

2. I perioden fra sidste møde har vi fået nedgravet molokker og opsat carporte. Det er muligt at få 
fem nye carporte opført, så frem interessen er der. Molokkerne, der kom op med lidt forsinkelse, 
har frigjort et skur til anden benyttelse, som vi vil arbejde på. Der er mulighed for at komme af 
med storskrald og farligt affald i skuret ved nr. 23. Bestyrelsen har besluttet, at der ikke bliver 
arrangeret flere sommerfester, da tilslutningen er for lille.         
  
 

3. Regnskab fremlagt og godkendt, med en mindre huslejestigning, af bestyrelsen og der er ikke 
optaget lån til nedgravning af molokker. 
 

4. Vedligeholdelsesreglement blev godkendt med nye ændringer af minimum standard ved 
indflytning.  
 

5. Behandling af indkomne forslag. Anskaffelse af hund: Drøftelse af forslaget, men nedstemt ved 
valg 
 

6. Valg til bestyrelsen: Inge-Marie Kirkeby er aftrådt som bestyrelsesformand. Anna Lise Jørgensen er 
trådt ind i bestyrelsen. Anna Korsholm Christensen og Tina Vad Poulsen er genvalgt.  
 Anton Tvermose er trådt ind som ny suppleant.  
 

7. Valg af repræsentantskabsmedlemmer: Nyvalgt: Jørgen S Pedersen. Genvalgt: Anna Lise Jørgensen. 

  

8. Debat om fremtidig anvendelse af vores fælles skur ved nr. 19  
Forslag: Lysthus med bord, bænke og grill, lukke skuret op med en halv væg og bibeholde taget, 
lave en arbejdsdag med det vi selv kan lave.  
Stregerne på parkeringspladsen bliver opfrisket. Fremover skal man betale lejen af 
gæsteværelserne ved bookning og beløbet betales ikke retur ved afmelding og samtidig er der en 
max. udlejning på 14 dage. Indkomne forslag til arrangementer: En udflugt og Sankt Hans fest/ bål 
i Søndre anlæg. 
 
Referent Tina Vad Poulsen 

 

 


